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Przekonać do Kobyłki Powiatowe spotkanie wigilijne

Wiadukty coraz bliżej

Zdrowych i wesołych Świąt Bożego Narodzenia  
oraz Szczęśliwego Nowego Roku

wszystkim Klientom życzą Kupcy z Bazaru Ząbki

Zapraszamy na przedświąteczne zakupy: Ząbki, ul. Targowa 6

Spokojnych Świąt Bożego Narodzenia
oraz wszystkiego najlepszego
w Nowym Roku
wszystkim Klientom
życzą T. i M. Szczepaniak

Ząbki, ul. ks. Skorupki 17 lok. U1
Kobyłka, ul. Napoleona 63A 

Czytaj 
na str. 7

Moja Gazeta Regionalna: 
Kilka tygodni temu objęła 
Pani urząd burmistrza mia-
sta. Czy wszystko udało się 
wdrożyć i rozpocząć regular-
ne funkcjonowanie, czy ra-
czej trzeba jeszcze czasu na 
przygotowanie i inwentary-
zację?
Edyta Zbieć, burmistrz Ko-
byłki: Pierwszy okres sprawo-
wania funkcji burmistrza zbiegł 
się z uroczystościami związany-
mi ze zbliżającymi się świętami 
Bożego Narodzenia. W związ-
ku z tym nie mogłam się jesz-
cze w 100 procentach wdrożyć 
we wszystkie problemy miasta 
- sukcesywnie przyjmuję gości, 
poznaję ludzi, poznaję dyrek-
torów jednostek oraz pracow-
ników. Zapoznaję się z najbar-
dziej bieżącymi problemami. 
W tych okolicznościach, głów-
ne tematy opanowuję stopnio-
wo, ale nie czuję, że je wszystkie 
już poznałam. 

Jest Pani nowym burmi-
strzem. Czy w porównaniu z 
poprzednimi latami bardziej 
będzie to kadencja kontynu-
acji czy zmiany?
Zdecydowanie będzie to ka-
dencja zmiany. 

O pierwszych tygodniach na nowym stanowisku, najważniejszych wyzwaniach inwestycyjnych, 
aktualnej kondycji finansowej miasta i marzeniach na następne lata - rozmawiamy z Edytą 
Zbieć, nową burmistrz Kobyłki.

(dokończenie na str. 5)

PKP Polskie Linie Kolejo-
we S.A. oraz Centrum Unijnych 
Projektów Transportowych pod-

pisały umowę na dofinansowa-
nie projektu „Poprawa bezpie-
czeństwa na skrzyżowaniach 

linii kolejowych z drogami – 
etap II – część wiaduktowa”. 

W ramach projektu za 176 mln zł powstanie 5 bezkolizyjnych skrzyżowań kolejowo-drogowych w 
aglomeracji warszawskiej na odcinku Warszawa Wschodnia – Sulejówek. We wtorek, 18 grudnia, w 
CUPT PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. podpisały umowę na dofinansowanie – 66,6 mln zł w ramach 
POIiŚ 2014-2020. Inwestycja zwiększy bezpieczeństwo w ruchu kolejowym i drogowym oraz zapewni 
sprawniejszy system komunikacji - informuje rzecznik prasowy PKP PLK S.A.

(dokończenie na str. 5)

Młodzież z Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Radzyminie zaprezentowała wzruszające widowisko
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Dzielimy się chlebem 
na Święta

Zapraszamy do Biura 
Posła Piotra Uścińskiego 

w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   
a także do Mobilnego Biura 

Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, 

gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77, 
email: biuro@uscinski.pl

Składam serdeczne podziękowania wszystkim, 
którzy obdarzyli mnie zaufaniem oddając na mnie głos 

w wyborach samorządowych.
Jednocześnie życzę błogosławionych 

Świąt Bożego Narodzenia 
i szczęśliwego Nowego Roku

Wiceprzewodniczący Rady 
Powiatu Wołomińskiego

Wiesław Mędrzycki

Muzeum za fortunę 
- klapa przetargu?

- Za dwa lata, w setną rocz-
nicę Bitwy Warszawskiej planu-
jemy oddać muzeum – mówił 
15 sierpnia Mariusz Błaszczak, 
minister obrony narodowej, 
podczas oficjalnych obchodów 
święta Wojska Polskiego i słowa 
te powszechnie uznano za wią-
żące. Kilka dni później resort 
wysłał do firm budowlanych za-
proszenia do składania ofert w 
przetargu na pierwszy etap bu-
dowy muzeum.

Jak się okazuje, sprawa 
może się znacząco skompli-
kować. Zamocowanie dwóch 
stumetrowych masztów oraz 
budowa fundamentów mu-
zeum miały w założeniach 
kosztować 28,3 mln zł, a jedy-
na zgłoszona oferta opiewa na 
aż 132,2 mln zł.

Jak 13 grudnia podała Ga-
zeta Stołeczna, po kilkukrotnym 
przesuwaniu terminu właśnie 
otworzono oferty. Różnica mię-
dzy kosztorysem inwestycji a 

jedyną zgłoszoną ofertą jest gi-
gantyczna. Muzeum szacowa-
ło koszt inwestycji na 28,3 mln 
złotych, a jedyny oferent - firma 
Budimex S.A. zaproponowała 
cenę aż o ponad 100 milionów 
wyższą!

Inwestorem jest Muzeum 
Wojska Polskiego. Przetarg do-
tyczy budowy dwóch stumetro-
wych masztów po obu stronach 
wzgórza, na którym ma być 
zbudowane muzeum. Wyko-
nawca ma także opracować pro-
jekty budowlane m.in. budynku 
muzeum wraz z nasypem oraz 
wykonać fundamenty budyn-
ku (tzw. stan zerowy). Samo 
muzeum ma być budowane w 
późniejszym etapie, ale w takiej 
sytuacji nie wiadomo, jak bar-
dzo zmieni się harmonogram 
inwestycji.

TS

Komplikacje związane z pierwszym etapem budowy Muzeum 
Bitwy Warszawskiej w Ossowie. Oferta jedynego chętnego wy-
konawcy w przetargu przekroczyła założenia aż o ponad 100 
milionów złotych!

„Pomódlmy się w Noc Betlejemską,
w Noc Szczęśliwego Rozwiązania,
by wszystko nam się rozplątało,
węzły, konfl ikty, powikłania.”
       Ks. Jan Twardowski

Składamy najserdeczniejsze życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia.

Niech radość, którą przynosi narodzony Chrystus,
rozjaśnia naszą codzienność, umacnia Wiarę i Nadzieję

oraz otwiera serca na bliźnich.

Niech Boże Dziecię błogosławi nam każdy dzień
Nowego Roku 2019.

Starosta Wołomiński
Adam Lubiak

Przewodniczący Rady 
Powiatu Wołomińskiego

Robert Perkowski
Wicestarosta 

Robert Szydlik

Zdrowych i pogodnych Świąt 
Bożego Narodzenia

oraz wszystkiego najlepszego 
w Nowym Roku

życzy Marek Woch, 
Prezes fi rmy „Clean World” 

wraz z pracownikami

Zaczęło się w kampa-
nii wyborczej w 2015 roku. 
Wtedy zamiast wydawać 
pieniądze na gadżety wy-
borcze, rozdawałem miesz-
kańcom powiatu wołomiń-
skiego i otwockiego chleb. 
Gdy zostałem posłem, po-
dziękowałem wyborcom 
za okazane w wyborach 
zaufanie kolejną akcją roz-
dawania chleba tuż przed 
Świętami Bożego Narodze-
nia. I stało się to tradycją. 
Rokrocznie moje Mobilne 
Biuro Poselskie wypełniamy 
skrzynkami tradycyjnego 

chleba i wyruszamy do ko-
lejnych miejscowości. Na 
targowiskach, bazarach i w 
miejscach publicznych roz-
dajemy po raz piąty już ty-
siące świeżych bochenków. 
Gdyby ktoś się zastanawiał, 
to wyjaśniam: chleb ten ku-
puję za własne, prywatne 
pieniądze. 

Przekazywanie bo-
chenków chleba jest okazją 
do wielu rozmów o spra-
wach Polski, a także na-
szych lokalnych, czasami 
osobistych. Życzymy też 
sobie Wesołych Świąt. Z 
oczywistych względów ten 
bezpośredni kontakt jest 
ograniczony i z większością 
Państwa się pewnie nie spo-
tkam osobiście. Dlatego tu 
na łamach  prasowych skła-
dam Państwu najserdecz-
niejsze życzenia zdrowych, 
rodzinnych i błogosławio-
nych Świąt Bożego Naro-
dzenia oraz Szczęśliwego 
Nowego Roku 2019.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Rodzinnych i spokojnych 
Świąt Bożego Narodzenia

wszystkim Czytelnikom życzy 
Redakcja Mojej Gazety Regionalnej

Podczas wtorkowej akcji rozdawania chleba
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Z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia
i Nowego 2019 Roku

wszystkim Mieszkańcom Rembertowa 
życzymy

zdrowia, spokoju, radości,
wszelkiej pomyślności w życiu osobistym, 

sukcesów w pracy zawodowej
oraz spełnienia wszystkich marzeń.

Rada i Zarząd Dzielnicy Rembertów 
m. st. Warszawy

Edward Czeleń - Zasłużony dla Warszawy

W skład Kolegium wcho-
dzą: przewodniczący i wice-
przewodniczący Rady Miasta 
Stołecznego Warszawy, prze-
wodniczący klubów radnych 
w Radzie Miasta, przewod-
niczący komisji właściwej do 
spraw samorządowych w Ra-
dzie Miasta. 

„Zasłużony dla Warsza-
wy” jest wyróżnieniem przy-

znawanym osobom fizycznym 
oraz jednostkom organizacyj-
nym wyróżniającym się dzia-
łalnością na rzecz Warszawy, 
w szczególności w sferze spo-
łecznej (czyli np. sportu), na-
ukowej i edukacyjnej. 

Uroczyste wręczenie wy-
różnienia nastąpiło 17 paź-
dziernika br. podczas spotkania 
rembertowskiego środowiska 

sportowego w sali kolumnowej 
urzędu dzielnicy. W imieniu 
Kolegium odznakę wręczyła 
radna m.st. Warszawy kadencji 
2014-2018 Iwona Wujastyk w 
towarzystwie ówczesnego bur-
mistrza Mieczysława Golónki i 
jego zastępcy  Macieja Iwanic-
kiego.

Edward Czeleń - koman-
dor w stanie spoczynku, spo-

Na wniosek grupy radnych m.st. Warszawy, w tym radnej Iwony Wujastyk, przy pełnej akceptacji zarządu dzielnicy Rembertów 
poprzedniej kadencji, 27 września br. Kolegium Odznaki Honorowej Zasłużonego dla Warszawy podjęło decyzję o przyznaniu 
odznaki „Zasłużony dla Warszawy”  mieszkańcowi Rembertowa, panu Edwardowi Czeleniowi. 

Z okazji nadchodzących 
Świąt Bożego Narodzenia życzymy, 

aby ten cudowny czas upłynął 
w rodzinnej atmosferze z bliskimi, 
a każdy dzień nowego 2019 roku 

przynosił wiele radości

Przewodniczący 
Rady Miasta

Paweł Pniewski

Burmistrz 
Miasta Marki
Jacek Orych

łecznik oddany sprawom spor-
tu i społeczności lokalnej, 
długoletni działacz sportowy, 
członek Wojskowej Federacji 
Sportu i cywilny wychowaw-
ca młodzieży zaangażowany 
w rozwój sportu. W 1993 r. był 
inicjatorem założenia klubu 
sportowego sekcji piłki noż-
nej. Od 1994 roku pełnił funk-
cję prezesa najpierw Akade-
mickiej Sekcji Piłki Nożnej 
Akademii Obrony Narodo-
wej w Warszawie, a następ-
nie Uczniowskiego Klubu 
Sportowego „AON Warsza-
wa – Rembertów”. Klub pod 
jego kierownictwem uzyski-
wał znaczące wyniki sportowe 
w skali Warszawy, Mazowsza 
i kraju. W ramach działalno-
ści w stowarzyszeniu szcze-
gólną opieką otaczał dzieci z 
rodzin ubogich i dysfunkcyj-
nych. Kierowany przez niego 
Zarząd Klubu, przeciwdzia-
łając marginalizacji społecz-
nej, zwalniał młodzież i dzie-
ci znajdujące się w trudnej 
sytuacji życiowej z opłat i 
dofinansowywał zgrupowa-

nia szkoleniowe. Interesowa-
ły go sprawy najmłodszych, 
dla których urządzał sezono-
we lodowiska, pracował przy 
utrzymaniu właściwego stanu 
boisk, organizował turnieje 
piłki nożnej drużyn podwór-
kowych. Był członkiem Mię-
dzyosiedlowej Rady Sportu i 
Rekreacji dla Dzielnicy Rem-
bertów. Aktywnie przyczyniał 
się do popularyzacji i rozwo-
ju sportu, nie szczędząc czasu 
i prywatnych środków finan-
sowych. Swoją bezinteresow-
ną pracą, niespożytą energią i 
ogromnym zaangażowaniem 
zaskarbił sobie szacunek i 
sympatię mieszkańców. Przez 
wiele lat pełnił funkcję prze-
wodniczącego Rady Osiedla. 
Charakteryzowała go wrażli-

wość społeczna. Ściśle współ-
pracował z Ośrodkiem Pomo-
cy Społecznej i samorządem 
terytorialnym, organizował 
posiłki świąteczne dla ubo-
gich i samotnych oraz po-
moc rzeczową. Był autorem 
wielu przedsięwzięć, mają-
cych na celu wzmocnienie 
więzi międzypokoleniowych 
oraz pozycji sportu w życiu 
społeczności lokalnej, a także 
upowszechnianiu aktywności 
fizycznej.

Z inicjatywy Edwarda 
Czelenia odbywały się rów-
nież przez wiele lat nowo-
roczne turnieje halowej pił-
ki nożnej pod patronatem i o 
Puchar Mojej Gazety Regio-
nalnej.

red.
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Oby magiczna moc wigilijnego wieczoru przyniosła spokój i radość,
każda chwila świąt Bożego Narodzenia żyła własnym pięknem,

a Nowy Rok obdarował Państwa pomyślnością i szczęściem.

Najpiękniejszych świąt Bożego Narodzenia
naszym członkom, rzemieślnikom i przedsiębiorcom, 

władzom samorządowym 
oraz wszystkim znajomym

życzy

Zarząd 
Powiatowego Cechu Rzemiosł i Przedsiębiorczości 

w Wołominie 

Zmiany rozkładu jazdy linii 199 Nowy prezes MIM

Z okazji Świąt Bożego Narodzenia 
oraz nadchodzącego 2019 roku,

składamy Państwu życzenia zdrowia, 
szczęścia i pomyślności.

Niech Nowy Rok zaowocuje rozwojem 
naszych lokalnych wspólnot

Mieszkańcom Zielonki 
i Powiatu Wołomińskiego 

życzenia składają

Kamil Michał Iwandowski 
Burmistrz

Miasta Zielonka

Gabriela Wiśniewska 
Przewodnicząca

Rady Miasta Zielonka

Marki - możliwe utrudnienia

Uruchomienie pętli REM-
BERTÓW-STRZELNICA - 
wydłużenie trasy linii 199 

Od poniedziałku 10 grudnia 
czynna jest nowa pętla autobu-
sowa w Rembertowie. Oznacza 
to nowe przystanki i wydłużenie 
trasy linii autobusowej 199.

Nowa pętla autobusowa 
jest na terenie Akademii Sztu-
ki Wojennej w Rembertowie, a 
dokładnie na granicy z Zielon-
ką, przy al. Generała Antoniego 
Chruściela „Montera”, za skrzy-
żowaniem z ul. E. Gierczak, a 
przed przejazdem kolejowym. 

Pętla ma dwa stanowiska 
postojowe dla autobusów. Od 
10 grudnia działają także nowe 
przystanki - Emilii Gierczak 01 i 
02 oraz krańcowy - Rembertów-
-Strzelnica 01. Nazwa dotych-
czasowego zespołu przystanko-
wego Rembertów-Akademia nie 
zmieniła się. 

Uruchomiono przystanki: 
EMILII GIERCZAK 01  – 

zlokalizowany na al. Chruściela 
na wysokości posesji nr 103 w 
kierunku ronda gen. Fieldorfa. 
Przystanek obowiązywać będzie 
jako warunkowy dla linii 199. 

EMILII GIERCZAK 02  – 
zlokalizowany na al. Chruście-
la na wysokości posesji przy 
ul. Gierczak nr 7 w kierunku 
skrzyżowania z ul. Gierczak. 
Przystanek obowiązywać będzie 
jako warunkowy dla linii 199. 

REMBERTÓW-STRZEL-
NICA 01  – zlokalizowany przy 
nowej pętli zlokalizowanej przy 
al. Chruściela, w rejonie wyjaz-
du z pętli. Przystanek obowią-
zywać będzie jako krańcowy dla 
linii 199. 

Zawieszono funkcjonowa-
nie przystanku: REMBERTÓW-
-AKADEMIA 04 

ZMIANY TRASOWE: 
Linia 199 zostaje skierowana 

na trasę wydłużoną do nowej pętli 
REMBERTÓW-STRZELNICA: 

Dzięki skierowaniu przez 
ZTM do obsługi linii 199 w 
szczycie dodatkowego autobu-
su, wydłużenie trasy linii 199 w 
Rembertowie nie przełoży się na 
zmniejszenie częstotliwości kur-
sowania tej linii przez Ząbki. Jed-
nak nie przełoży się również na, 
odczuwalne przez mieszkańców 
Ząbek, częstsze kursowanie tego 
autobusu. Dzięki dodatkowej bry-
gadzie możliwe było wydłużenie 
postojów na krańcach, co powin-
no zmniejszyć powstające opóź-
nienia na trasie linii 199, związane 
z pracami na ul. Żołnierskiej.

Przystanek tymczasowy „Po-
wstańców Las 53” (dla linii Ząb-
ki-2 „Powstańców Las 51”) zloka-
lizowany na drodze wojewódzkiej 
631 został zlikwidowany. 

Wraz ze zmianą rozkładów jazdy PKP PLK zmieniają się godziny odjazdów pociągów SKM S2 
z Rembertowa. Skład zarządu Mareckich 

Inwestycji Miejskich (MIM) zo-
stał uzupełniony. Konkurs na 
prezesa MIM wygrał Piotr Gru-
bek, który od 2011 r. do 2018 r. 
pracował w kobyłkowskim ratu-
szu na stanowisku zastępcy bur-
mistrza.

- To menedżer z doświadcze-
niem samorządowym i bizneso-
wym. Te elementy są niezbędne 
do sprawnego zarządzania MIM 
– podkreśla Jacek Orych, bur-
mistrz Marek.

Do zadań spółki, kontrolo-
wanej przez miasto, należą:
- powiększanie bazy edukacyjnej 

(budowa Mareckiego Cen-
trum Edukacyjno-Rekreacyj-
nego przy ul. Wspólnej, roz-
budowa Szkoły Podstawowej 
nr 2, rozbudowa Przedszkola 
Miejskiego nr 2 oraz budo-
wa filii Szkoły Podstawowej 
nr 2 przy ul. Okólnej, która 
później stanie się miejskim 
przedszkolem);

- przygotowywanie projektów 
przebudowy i modernizacji 
mareckich dróg;

- zarządzanie lokalnym sportem 
w ramach Akademii Piłkar-
skiej Marcovia Marki.

- Spółka, której prowadzenie mi 
powierzono, ma duży potencjał 
rozwojowy. Realizuje bardzo 
ważne dla mieszkańców Marek 
projekty. Z radością podejmuję 
nowe wyzwanie zawodowe, żeby 
zrealizować zadania postawione 
przez burmistrza i radę nadzor-
czą – mówi nowy prezes MIM.

Piotr Grubek jest absolwen-
tem Wydziału Mechatroniki Po-
litechniki Warszawskiej. Ukoń-
czył także podyplomowe studia 
z zakresu samorządu terytorial-
nego na Wydziale Prawa i Ad-
ministracji Uniwersytetu War-
szawskiego. Karierę zawodową 
rozpoczął w sektorze telekomu-
nikacyjnym. W 2007 r. z biznesu 
przeszedł do samorządu zostając 
sekretarzem w Urzędzie Miasta 

Kobyłka. Od 2011 r. do 2018 r. 
był zastępcą burmistrza Rober-
ta Roguskiego. Do obowiązków 
Piotra Grubka należało m.in. 
prowadzenie infrastruktural-
nych i kubaturowych inwestycji 
gminnych,  projektów z zakresu 
partnerstwa publiczno-prywat-
nego oraz przedsięwzięć z unij-
nym dofinansowaniem.

W wolnych chwilach lubi 
majsterkować, interesuje się no-
wymi technologiami i motory-
zacją. 

(źródło: www.marki.pl)

Wykonawca przygotowuje 
się do asfaltowania Alei Piłsud-
skiego. W najbliższych dniach 
możliwe są spore utrudnienia 
związane z dojazdem do urzę-
du miasta, kościoła, Domu 
Katolickiego i szkoły Ad Astra. 
Powodem są prace remontowe 
w Alei Marszałka Piłsudskiego. 
Układana jest tzw. siatka od ul. 
Słonecznej do ulicy Bandurskie-
go. Podczas powyższych prac 
może dochodzić do czasowej 

blokady wjazdu/wyjazdu z par-
kingów obok urzędu, szkoły Ad 
Astra oraz Domu Katolickiego. 
Z kolei 20 grudnia planowane 
jest położenie warstwy wiążą-
cej asfaltu. Wówczas wyłączona 
zostanie dostępność obu parkin-
gów. Termin rozpoczęcia i za-
kończenia prac jest uzależniony 
od warunków pogodowych i w 
każdej chwili może ulec zmia-
nie. Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad informo-

wała, że chce (na razie) zakoń-
czyć prace w Alei Piłsudskiego 
do 21 grudnia tego roku. Po uło-
żeniu warstwy wiążącej asfaltu 
ruch zostanie ponownie pusz-
czony dwiema jezdniami. I tak 
do wiosny, gdy będzie układana 
warstwa ścieralna. W remoncie 
są także oba mosty. Tu jednak 
prace zakończą się w przyszłym 
roku.

TM
(źródło: www.marki.pl)

Prezes MIM Piotr Grubek 
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środki zewnętrzne, np. unijne 
czy ministerialne, potrzebny 
jest gotowy projekt.
Zatem: straty z tytułu niepłaco-
nych podatków, przepełnione 
szkoły, dużo nieutwardzonych 
dróg w złej kondycji, brak od-
wodnień i zalane posesje - to 
najpoważniejsze problemy do 
rozwiązania. Dlatego zdecydo-
wanie można powiedzieć, że 
będzie to kadencja zmian, po-
wiem więcej: musi to być ka-
dencja zmian. 
Najważniejszą inwestycją naj-
bliższych lat będzie również 
budowa dwóch przejazdów 
bezkolizyjnych w Kobyłce re-
alizowana przez PKP PLK. Wg 
informacji uzyskanych od ko-
lei prace budowlane ruszą już 
wiosną. 

Czy Kobyłka jako miasto jest 
na te roboty już przygotowa-
na?
Trzeba przyznać, że mamy 
w Kobyłce dość komfortową 
sytuację, znacznie lepszą niż 
w Wołominie. Kiedy razem z 
panią burmistrz Elżbietą Ra-
dwan współpracowałyśmy z 
PKP PLK przy wołomińskiej 
inwestycji kolejowej, wystę-
pował podstawowy problem 
z przejezdnością przez tory z 
jednej części miasta na dru-
gą. Istniał tylko jeden, tech-
niczny przejazd. W Kobyłce 
oba dotychczasowe przejazdy 
pozostaną czynne, do tego są 
jeszcze przejazdy bezkolizyj-
ne w Wołominie i Zielonce, z 
których teraz nasi mieszkańcy 
także korzystają. Inwestycja 

Przekonać do Kobyłki
Po pierwsze wynika to z moich 
cech charakteru, gdyż jestem 
typem pioniera idącego zawsze 
swoją drogą, a poza tym Ko-
byłka potrzebuje wielu zmian. 
Zmian w różnych dziedzinach. 
W Kobyłce na przestrzeni ostat-
nich kilkunastu lat powstało 
wiele nowych osiedli i przyby-
ło dużo mieszkańców, jednak 
jak wiadomo, wielu z nich nie 
płaci podatków w miejscu fak-
tycznego zamieszkania, czyli w 
Kobyłce. Z naszych informacji 
wynika, że może to być nawet 
7 tysięcy osób więcej niż podają 
oficjalne statystyki. I to już jest 
realny problem. Brak podatków 
to konkretne wielomilionowe 
straty dla budżetu miasta z ty-
tułu niepłacenia podatków w 
miejscu zamieszkania. 
Dla mieszkańców, dla ich dzie-
ci, mamy do zaoferowania tyl-
ko przepełnione szkoły i przed-
szkola, w związku z tym priory-
tetem jest budowa nowej szko-
ły. Posiadamy miejsce (działka 
przeznaczona pod cele oświa-
towe), gdzie taka dodatkowa 
szkoła mogłaby powstać i choć 
działka jest dosyć mała (nieco 
ponad 1 ha) - to na najbliższej 
sesji chcę przedstawić radnym 
propozycję autopoprawki do 
aktualnego projektu budżetu, 
aby kwotę 250 tysięcy złotych 
przeznaczyć na realizację pro-
jektu tej szkoły. Musimy się do 
tego procesu już teraz przygo-
towywać. Aby móc pozyskać 

powinna więc przebiegać ze 
znacznie mniejszymi utrud-
nieniami. 

Jak wygląda obecnie sytuacja 
z opiniami mieszkańców na 
temat ostatecznych rozwią-
zań przy tej inwestycji kole-
jowej? W minionych latach 
brak porozumienia społecz-
nego w tej sprawie był przy-
czyną szeregu komplikacji...
Oczywiście, pozostają wciąż 
głosy niezadowolenia, są oso-
by, których ten temat bardzo 
bezpośrednio dotyczy. Je-
stem teraz przed spotkania-
mi z przedstawicielami PKP 
PLK i na pewno będę jesz-
cze poruszać wszystkie draż-
liwe kwestie, zgłaszane przez 
mieszkańców. Muszę ustalić, 
po czyjej stronie leży racja 
oraz czy inwestor uwzględnił 
ostatecznie wszystkie sugestie 
i czy jakimiś rozwiązaniami 
nie będziemy w trakcie prac 
zaskakiwani. 

Jakie inne strategiczne inwe-
stycje czekają Kobyłkę w naj-
bliższym czasie?
Na pewno łącznik do trasy 
S8. To oczywiście także nie 
jest nasze zadanie, ale to bar-
dzo ważna inwestycja z punk-
tu widzenia miasta. Z tego, co 
wiem, trwa inwentaryzacja po 
zejściu z budowy firmy Salini, 
a na początku roku tj. styczeń/
luty jest przewidywane przez 
GDDKiA ogłoszenie przetar-
gu na realizację łącznika. Za-
pewniono nas, że pieniądze 
na realizację tej inwestycji są. 
Nawet jeśli koszt miałby być 
wyższy od zakładanego, to 
środki zostaną przesunięte.

Skoro już jesteśmy przy pie-
niądzach. Jak Pani ocenia 
kondycję finansową miasta? 
Myślę, że jest to poziom za-
dłużenia zbliżony do innych, 
okolicznych gmin. Mocno 
niepokojący jest fakt, że nie 
dysponujemy dostateczny-
mi środkami na inwestycje. 

To mnie martwi. W Kobył-
ce za to mamy sporo projek-
tów związanych z funduszami 
unijnymi, takich jak potrzeb-
ne parkingi „parkuj i jedź”, 
ścieżki rowerowe, czy zieleń 
miejska. Te zadania musimy 
zrealizować, ponieważ pozy-
skane zostały na ten cel środki 
zewnętrzne. 
Natomiast na inwestycje np. 
drogowe, mamy raptem kil-
ka milionów złotych. Będzie 
wkrótce ogłoszony ponowny 
przetarg na realizację ul. Si-
korskiego, na którą zabrakło 
środków w pierwszym postę-
powaniu. Najprawdopodob-
niej będzie trzeba przeprowa-
dzić to w nieco mniejszym za-
kresie od zaplanowanego, ale 
za to tak, aby zmieścić się w 
środkach, którymi dysponu-
jemy. 
W trakcie najbliższej sesji rady 
miasta planujemy wygenero-
wać pieniądze na inwestycję 
przy ul. Granicznej - wystę-
puje tam problem związany z 
częstymi awariami pobliskiej 
przepompowni P11, w efekcie 
czego okoliczne domy bywa-
ją zalewane nieczystościami. 
Musimy zatem wziąć się za to 
w trybie pilnym, tym bardziej, 
że projekt jest już gotowy.

Kobyłka jest jedną z miej-
scowości naszego regionu, 
gdzie burmistrz miasta bę-
dzie miał raczej opozycyjną 
radę miasta. Jak zapatruje 
się Pani na tę rozpoczynają-
cą się współpracę?
Wydaje mi się, że współpra-
ca będzie się układała. Radni 
to ludzie związani z Kobyłką, 
którzy często mieszkają tutaj 
od urodzenia i myślę, że tak 
samo zależy im, aby wszyst-
ko w tym mieście dobrze się 
układało i szło do przodu.
Pomimo różnic przedwybor-
czych, optymistycznie patrzę 
na naszą współpracę. W ra-
dzie zasiadają wszyscy kan-
dydaci na burmistrza Kobył-
ki. Tak naprawdę, każdy z 

nas miał podobną wizję tego 
miasta. Nawet teraz, jak roz-
mawiamy ze sobą, to słyszę: 
„a my też tak chcieliśmy zro-
bić”. Jak sądzę, nasze dążenia 
zmierzają w tym samym kie-
runku.

Pierwsze kroki są już zatem 
z grubsza zaplanowane. Jak 
według Pani powinna rozwi-
jać się Kobyłka w szerszym 
horyzoncie? W którym iść 
kierunku?
Po prostu zadbać o mieszkań-
ców. Jeśli zapewnimy dobre 
warunki do rozwoju i życia na 
miejscu, a do tego uda się zre-
alizować maksymalną dopłatę 
do biletu metropolitalnego, to 
sprawimy, że ludziom będzie 
się opłacało odprowadzać po-
datki w Kobyłce, w miejscu, 
w którym naprawdę zamiesz-
kują. 
Potrzebujemy dalszych uspraw-
nień. Myślę o poprawie trans-
portu miejskiego, skoordyno-
waniu go z transportem wo-
łomińskim, aby mieszkańcy 
Kobyłki mogli bez problemu 
naszą wewnętrzną komuni-
kacją miejską dostać się do 
Wołomina, gdzie mają, póki 
co, większe atrakcje - gale-
rię handlową, kino, basen 
czy Starostwo Powiatowe. Je-
śli nawet dofinansujemy ta-
kie rozwiązania, a mieszkań-
cy dzięki temu zdecydują, że 
warto u nas płacić podatki, to 
miasto na tym zyska. Niech 
ludzie poczują się jak u siebie 
w domu i przekonają się do 
Kobyłki. Budujmy tożsamość 
tego miasta. 

Przy okazji wywiadu chciała-
bym złożyć najserdeczniejsze 
życzenia Redakcji Mojej Ga-
zety Regionalnej oraz Czytel-
nikom z okazji świąt Bożego 
Narodzenia, wielu chwil spo-
koju, wytchnienia, miłości i 
przede wszystkim rodzinnej 
atmosfery.

Rozmawiał: 
Tomasz Sobiech

(dokończenie ze str. 1)

Świąt pełnych radości, ciepła 
i niepowtarzalnej rodzinnej atmosfery, 
a także pomyślności i samych sukcesów 

w Nowym Roku 
życzą 

oraz radni, sołtysi i pracownicy 
Urzędu Gminy Strachówka

Przewodnicząca Rady
Gminy Strachówka

Anna Ołdak

Wójt
Gminy Strachówka
Piotr Orzechowski

Edyta Zbieć, burmistrz miasta Kobyłka

Całkowita wartość projek-
tu to niemal 176 mln zł netto, z 
czego  dofinansowanie wynosi 
ponad 66,6 mln zł (w tym dofi-
nansowanie unijne z Programu 
Operacyjnego Infrastruktura 
i Środowisko - 56,7 mln zł). 

W Warszawie Rembertowie 
dwa bezkolizyjne obiekty zastąpią 
przejazdy w ciągu ul. Marsa (wia-
dukt kolejowy) i ul. Chełmżyń-
skiej (wiadukt drogowy). Dzięki 
inwestycji będzie sprawniejsza 
komunikacja między Warszawą 
a Ząbkami. W Warszawie We-
sołej wiadukt kolejowy zastąpi 
przejazd kolejowo-drogowy w 
ciągu ul. Władysława Raczkiewi-
cza. Bezkolizyjne skrzyżowania 
usprawnią także przejazdy i za-
pewnią wyższy poziom bezpie-
czeństwa w Sulejówku. PLK zbu-
dują tam dwa wiadukty kolejowe, 
które zastąpią przejazdy w ciągu 

Wiadukty coraz bliżej
al. Piłsudskiego i ul. Krasińskie-
go. Inwestycje prowadzone są 
wspólnie z władzami miast, sa-
morządem województwa oraz 
Mazowieckim Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie. 
Obecnie trwają prace projekto-
we. Planowany termin zakoń-
czenia inwestycji - do 2022 r.                              

red.

(dokończenie ze str. 1)
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Drodzy Mieszkańcy Gminy Dąbrówka 
Z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia 

składamy Państwu serdeczne życzenia wszelkiej 
pomyślności, niepowtarzalnej atmosfery, 

ciepła oraz obfi tości wszelkich dóbr. 
Niech radość i pokój Świąt Bożego Narodzenia, 
poczucie prywatnego i zawodowego spełnienia 

towarzyszą Państwu przez cały Nowy Rok

Radosław Korzeniewski 
Wójt 

Gminy Dąbrówka

Dorota Wróbel
Z-ca Wójta 

Gminy Dąbrówka                                             

Odbywające się od dzie-
sięciu lat Plenery w Kuligowie 
powoli wpisują się w kanon re-
gionalnych wydarzeń kultu-
ralnych. Z małego lokalnego 
przedsięwzięcia skupiającego 
kilku mazowieckich artystów, 
przeistoczyły się w imponujące 
i ważne wydarzenie artystycz-
ne o skali międzynarodowej. 
Dzięki inicjatywie Wojciecha 
Urmanowskiego i wsparciu licz-
nych darczyńców i ofiarodaw-
ców, w szczególności Zarządu 
Województwa Mazowieckie-
go oraz Powiatowego Centrum 
Dziedzictwa i Twórczości w 
Wołominie do Skansenu na 
dwutygodniowy, sierpniowy 
plener zjeżdżają artyści z całej 

Polski oraz Europy Środkowo-
-Wschodniej: Białorusi, Łotwy, 
Ukrainy, Rumunii, Mołdawii 
czy Czech. 

Jak Pisze we wstępie do ka-
talogu poplenerowego Jolanta 
Boguszewska Dyrektor Galerii 
przy Fabryczce, w Wołominie: 
„(…) liczba i pochodzenie arty-
stów biorących udział w plene-
rach kuligowskich, to nie jedy-
na zmiana, jaka zaszła w trakcie 
ostatnich dziesięciu lat. Nawet 

pobieżny przegląd prac poka-
zuje jak duża ewolucja dokona-
ła się w poziomie artystycznych 
poczynań Skansenu. Wojciech 
Urmanowski zaprasza na swoje 
plenery coraz lepszych artystów, 
którzy tworzą coraz lepsze i cie-
kawsze dzieła. Zakres i techni-
ka powstających prac znacząco 
się poszerzyła; oprócz malar-
stwa sztalugowego w Skanse-
nie od jakiegoś czasu powstają 
finezyjne akwarele i asamblaże, 
imponujące rzeźby, nietuzinko-
we przykłady fotografii i kowal-
stwa artystycznego czy wreszcie 
urzekająca ceramika. 

Zapraszając do Skansenu 
artystów z różnych stron Pol-
ski i Europy, Wojciech Urma-

nowski nie zapomina jednak 
o artystach, którzy na co dzień 
mieszkają w naszych okolicach. 
Dzięki jego inicjatywom, Skan-
sen staje się miejscem wolnej 
artystycznej wypowiedzi i inte-
gracji lokalnego środowiska ar-
tystycznego. I właśnie ten sza-
cunek i uznanie dla naszych 
regionalnych artystów jest spo-
iwem łączącym działania (…)”

Próbka dzieł, powstałych w 
Kuligowie dostępna jest dla za-

interesowanych od soboty, 24 
listopada. Tego dnia po raz ko-
lejny na uroczystym wernisażu 
można było na żywo nie tylko 
porozmawiać z artystami biorą-
cymi udział w ostatnim plene-
rze, ale również wysłuchać krót-
kiego koncertu Kapeli Ludowej 
„Mazowszanie”.

Wystawa w wołomińskiej 
Galerii Przy Fabryczce, miesz-
czącej się na ulicy Orwida jest 

otwarta dla zwiedzających do 
połowy stycznia 2019.

Dla pierwszych 10 naszych 
czytelników, którzy prześlą ma-
ila na adres skansen@powia-
twolominski.pl i umieszczają w 
tytule hasło Moja Gazeta Re-
gionalna – Kuligowski Katalog 
z Pleneru 2018 czekają egzem-
plarze pamiątkowego wydaw-
nictwa z pracami i biografiami 
artystów biorących udział w te-
gorocznym wydarzeniu.

Kultura puka do drzwi 
„Dziedzictwo Nadbużańskie Lato 2018”

„ZŁOTE GODY”  - Jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego 

Zdrowych i wesołych Świąt 
Bożego Narodzenia oraz 

szczęśliwego Nowego Roku
życzą GEOPLAN II 

i GEOMECHANICAL I 
Engineering 

Leszek i Piotr Patejuk

Zdrowych i pogodnych świąt 
Bożego Narodzenia

oraz
szczęśliwego Nowego 2019 Roku

wszystkim mieszkańcom powiatu, 
przyjaciołom oraz sympatykom

życzy

Karol Małolepszy
Prezes 

Zarządu Powiatowego PSL 
w Wołominie

W niedzielę 2 grudnia 2018 
roku, aż cztery pary z gminy 
Dąbrówka obchodziły 50-lecie 
pożycia małżeńskiego. Święto-
wanie rozpoczęło się uroczystą 
mszą świętą, którą specjalnie na 
tę okazję celebrował proboszcz z 
Kościoła p.w. Krzyża Świętego w 
Dąbrówce. 

Następnie wójt gminy Ra-
dosław Korzeniewski pogratu-
lował seniorom imponującej 
rocznicy. Wyraził swoje uzna-
nie, podziw i szacunek,  do-
ceniając fakt, że wbrew wszel-
kim przeciwnościom losu, pary 

te konsekwentnie dochowały  
przysięgi małżeńskiej, złożonej 
przecież ponad pięćdziesiąt lat 
temu.  

- Każda z par świętujących 
dziś jubileusz ma swoją wyjąt-
kową i niepowtarzalną historię. 
Wasze małżeństwa to dowód 
wzajemnej miłości i zrozumie-
nia, to wspaniały wzór mądrego 
życia i przykład, że nawet naj-
cięższe obowiązki, gdy dźwiga 
się razem, stają się lżejsze. Swo-
ją niezłomną postawą, miłością, 
cierpliwością, wzajemnym po-
szanowaniem i wytrwałością da-
jecie Państwo świadectwo tego, 
jak ogromna siła tkwi w rodzinie, 
która nie poddaje się w trudnych 

 Złote Gody to wyjątkowa rocznica, którą obchodzi się po 50. latach wspólnego pożycia małżeńskiego. 
To z pewnością niezwykły jubileusz, którym może pochwalić się niewiele par małżeńskich. 

momentach, nie cofa się w chwi-
lach słabości, ale pokonuje je, 
stając się dzięki temu trwalsza – 
stwierdził w okolicznościowym 
przemówieniu wójt. Dokonał 
on również uroczystego aktu 
dekoracji medalami nadanymi 
przez Prezydenta Rzeczypospo-
litej Polskiej. Dodatkowo jubila-
tom, prócz odznaczeń, wręczo-
no także pamiątkowe dyplomy 
oraz kwiaty. Wszystkim świętu-
jącym rocznicę ślubu miłe i ser-
deczne życzenia złożyła także 
Dorota Wróbel - zastępca wójta 
gminy Dąbrówka.

Wśród uhonorowanych par 
znaleźli się: Eugenia i Marian 
Zych z Dział Czarnowskich, 
Marianna i Marian Mędrzyc-
cy z Trojan, Teresa i Benedykt 
Kryszkiewicz z Dąbrówki, Ma-
rianna i Sylwester Kostrzewa z 
Karpina.

Oficjalna cześć uroczystości 
zakończyła się wspólnym grupo-
wym zdjęciem.

Szanownym Jubilatom gra-
tulujemy „Złotych Godów” i  ży-
czymy kolejnych lat w zdrowiu, 
szczęściu i miłości najbliższych.

 Lidia Sikorska-Księżnik

Dostojni Jubilaci z wójtem Radosławem Korzeniewskim i jego zastępcą, Dorotą Wróbel
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Z okazji Świąt Bożego Narodzenia 
życzenia ciepła rodzinnego, niegasnącej przyjaźni 

oraz światła, które zawsze prowadzi tam, 
dokąd się tylko zechce. 

Niech Nowy Rok przyniesie zdrowie, siłę woli 
i wytrwałość oraz opiewa w same sukcesy.

Przewodniczący Rady 
Miejskiej 

/-/ Krzysztof Gajcy 

Burmistrz Tłuszcza
/-/ Paweł Bednarczyk

Wszystkim naszym Klientom 
oraz 
mieszkańcom Ząbek 
życzymy
Wesołych Świąt
Złoto 
najlepszym 
prezentem 
pod choinkę 

NOWOROCZNE KONCERTY 
i noworoczne prezenty 

Filharmonia dla Dzieci zaprasza 
na muzyczne otwarcie roku!

18 i 20 stycznia odbędą się KONCERTY NOWOROCZNE dla dzieci! W pięknej sali klubowej 
Hotelu u Pietrzaków zabrzmią walce, polki, marsze i... muzyczne żarciki – jak przystało na 
początek roku w wiedeńskim stylu.

Zmiany w Radzie Dzielnicy Rembertów

Na ostatniej sesji Rady 
Dzielnicy Rembertów m.st. 
Warszawy przewodniczący rady 
Józef Melak odczytał postano-
wienie Komisarza Wyborcze-
go w Warszawie w sprawie wy-

gaśnięcia mandatu Agnieszki 
Kądei, w związku z objęciem 
przez nią stanowiska burmistrza 
dzielnicy. Komisarz Wyborczy 
wygasił również mandat radne-
go Marka Karpowicza, na wnio-
sek zainteresowanego. Jak się 
dowiedzieliśmy, Marek Karpo-
wicz złożył mandat z przyczyn 
osobistych.

Pisaliśmy już, że miejsce po 
radnej Agnieszce Kadei zajmie 
Krzysztof Osiński. W miejsce 
po Marku Karpowiczu wejdzie 
kolejna osoba, która otrzymała 
największą liczbę głosów z KW 
Koalicja Obywatelska. Jest nią 
Anna Górska.

Pani Anna Górska jest 
emerytowaną nauczycielką. 

Bezpartyjna. Od 1997 r. miesz-
ka na Osiedlu Pocisk. W 2011 r. 
wraz z niepełnosprawną starszą 
córką, magistrem pedagogiki, 
założyła Fundację Domakton 
- Dom Aktywności Twórczej 
Osób z Niepełnosprawnością, 
w której pomaga i wspiera oso-
by niepełnosprawne znajdujące 
się w trudnej sytuacji życiowej 
oraz ich opiekunów. Na Osie-
dlu Pocisk jest członkiem Rady 
Osiedla, w ramach której dzia-
ła na rzecz lokalnej społeczno-
ści. Jej priorytetem jest organi-
zowanie przestrzeni publicznej 
sprzyjającej osobom niepełno-
sprawnym, starszym oraz dzie-
ciom.

red.

Atmosfera koncertów no-
worocznych jest uwielbiana 
na świecie. Na wydarzenia no-
woroczne zawsze brakuje bi-
letów, a zdobyć je na koncert 
do Wiednia - jest niemal nie-
możliwe. Ale okazuje się, że 
do Wiednia wcale jechać nie 
trzeba, bo podczas Koncer-

tów Noworocznych Filharmo-
nii dla Dzieci usłyszą Państwo 
ten sam program artystyczny! 
Na otwarcie: walc „Nad pięk-
nym modrym Dunajem”, po-
tem „Marsz Radeckiego”, „Walc 
Cesarski”, polki Johana Straussa 
i dużo wesołej zabawy. Podczas 
koncertu rodzinnego odbędzie 

się losowanie i do rąk słuchaczy 
trafi 10 dwupłytowych albu-
mów z przepięknymi nagrania-
mi walców. Również podczas 
każdego koncertu szkolnego i 
przedszkolnego po 5 albumów 
rozlosowane zostanie wśród 
nauczycieli.

Podczas Koncertu Nowo-
rocznego rodzice będą mogli 
napić się herbaty i kawy, a dzie-
ci obejrzą dodatkowo wielkie 
akwarium. Elegancja, przepięk-
na muzyka i żarty – to najważ-
niejsze cechy noworocznych 
koncertów i tak będzie też tym 
razem. Czeka piękna sala, szat-
nia, parkingi i winda dla po-
trzebujących. Cudowny mu-
zyczny rok 2019 czas zacząć.

W minionym roku 2018 
działalność Filharmonii dla 
Dzieci stworzyła nowy świat 
muzyczny dla dzieci i rodziców. 
Na 33 koncerty przybyło ponad 
6 tys. słuchaczy. Odbywały się 
koncerty dla dzieci przedszkol-
nych, szkolnych oraz niedzielne 
koncerty rodzinne, dla wszyst-
kich. Warto dodać, że Filhar-
monia dla Dzieci, która po-
wstała za sprawą Anny Szarek 
w Kobyłce jesienią 2017 roku 
– już w lutym 2019 zainaugu-
ruje swoje koncerty w Pałacu w 
Wilanowie.

KONCERTY: 18 stycznia, piątek, godz.9.30, 11.30, 13.00 / 20 stycznia, godz.13.00 koncert 
rodzinny. Sala Hotelu „U Pietrzaków” Zielonka ul. Lipowa 20.

Filharmonia dla Dzieci zaprasza do swojej grupy na facebooku, gdzie natychmiast pojawiają się 
nowo narodzone pomysły. Wszystkie informacje w jednym miejscu można znaleźć na pięknej stro-
nie www.FilharmoniaDlaDzieci.pl /bilety i informacje: bilety@FilharmoniaDladzieci.pl, tel. 737-
169-961 / Partnerem projektu jest Słoneczna Szkoła Podstawowa w Kobyłce, a patronat medialny 
sprawują RMF Classic, Moja Gazeta Regionalna i wwl24.info

Partner Fundacji i patroni medialni 

Pomysłodawczyni projektu dyrektor Anna Szarek
Miejsce radnego Marka Karpo-
wicza zajmie Anna Górska 



8  ← 25(314)  20 grudnia 2018  →  GAZETA BEZPŁATNA

Wigilia w Klubie Seniora „Tramp”Ścieżki piękne, ale ciemne

SKLEPU „NA ZAWODOWEJ”
Zawodowa 2, Rembertów

Zapraszamy na zakupy świąteczne:
al. Gen.A.Chruściela 11A, tel. 22 611 98 95
ul. Zamieniecka 78, tel. 22 610 47 47
ul. Egipska 4, tel. 22 672 02 41

Zdrowych i spokojnych Świąt 
Bożego Narodzenia 

spędzonych w gronie najbliższych 
oraz szampańskiego 
nastroju w Sylwestra 

i wszystkiego najlepszego 
w Nowym 2019 Roku

swoim klientom 
życzy

Jan Zientara 
z pracownikami 

z Okręgowej Stacji 
Kontroli Pojazdów, 

auto-myjnia, auto-serwis 
i tachografy. 

Wołomin 
ul. Szosa Jadowska 53 

tel. 22 776 18 28

W dniu 5 grudnia odby-
ło się uroczyste spotkanie wi-
gilijne seniorów, w którym 
uczestniczyło ok. 80 osób. 
Uroczystość zaszczycili swoją 
obecnością: starosta wołomiń-
ski Adam Lubiak, burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan, 
Joanna Żero pracownik UM, 
przedstawiciele OPS, przed-
stawiciele Ligii Kobiet Woło-
min. Wszystkich zebranych 
gości powitała wiceprzewod-

nicząca klubu Bożena Węcła-
wiak. Następnie zaprezento-
wał się zespół „Babeczki” ze 
swoim repertuarem zachęca-
jąc wszystkich do śpiewania 
kolęd. W serdecznej rodzinnej 
atmosferze starosta wołomiń-
ski Adam Lubiak i burmistrz 
Elżbieta Radwan wszystkim 
zebranym złożyli życzenia 
świąteczne, podarowali upo-
minki i podzielili się opłat-
kiem. Seniorzy nie kryli za-

dowolenia z przybycia władz 
samorządowych. Członkinie 
klubu pięknie udekorowały 
salę i choinkę własnoręcznie 
zrobionymi ozdobami, upiekły 
również pyszne ciasta i inne 
smakowitości. To była wyjąt-
kowo rodzinna niezapomnia-
na wigilia - twierdzili wszyscy 
seniorzy dzieląc się opłatkiem 
i składając sobie nawzajem ży-
czenia.

Jadwiga Powała

Nowe ścieżki oddano do 
użytku jesienią i już polubili je 
mieszkańcy Zielonki - chętnie 
bezkolizyjnym szlakiem, z dala 
od niekomfortowego tunelu, 
poruszają się rowerzyści, ale 
również spacerowicze - zwłasz-
cza w okolicach parku Dębinki, 
mogący przejść się blisko cen-
trum miasta, eleganckim i ma-
lowniczym traktem.

Zadanie zrealizowano przy 
pozyskaniu Funduszy Europej-
skich, w ramach projektu part-
nerskiego z innymi gminami w 
okolicy - Markami, Ząbkami i 
Kobyłką. Zielonka pozyskała na 
ten cel 2,2 mln zł, a zbudowane 
ścieżki mają łącznie długość ok. 
3 km - od granicy z Markami i 
ul. Pustelnickiej, aż do ul. Tu-
rowskiej i granicy z Kobyłką.

Trasa piękna i przydatna, 
jednak dziwaczne komplikacje 
powoduje jej lokalizacja. Wały 
rzeki brzmią bowiem idealnie 
tylko w teorii. Okazuje się bo-
wiem, że na mocy obecnego 
prawodawstwa, są one obsza-
rem, nad którym miasto nie 
ma żadnej jurysdykcji. Nie 
może zatem sobie tak po prostu 

umieścić na wale (oraz ścieżce) 
racjonalnych udogodnień, któ-
re same się nasuwają. 

Chodzi przede wszystkim 
o oświetlenie - niezbędne ro-
werzystom wieczorami, a o tej 
porze roku także po południu. 
Ścieżki są tak specyficznie ulo-
kowane, z dala od ulic i chod-
ników, że po zmroku panują na 
nich egipskie ciemności i jazda 
rowerem staje się ekstremalnie 
niebezpieczna. Tym bardziej, że 
szlak regularnie jest uczęszcza-
ny przez pieszych.

Tutaj mamy bowiem drugi 
problem - na wale rzeki, w od-
różnieniu od ścieżek rowero-
wych, nie można także umiesz-
czać chodników! W efekcie 
rowerzyści muszą lawirować 
pomiędzy kobietami z wózkami 
czy osobami wyprowadzający-
mi psy, którzy także korzystają 
z przyjemnego szlaku. Sytu-
acja niekorzystna dla każdej ze 
stron.

- Rzeki i ich wały mają 
podobny charakter na terenie 
miasta, jak tereny kolejowe. 
De facto są eksterytorialne, nie 
możemy o nich decydować. Od 

niedawna funkcjonuje zupełnie 
nowy urząd centralny zajmu-
jący się m.in. rzekami, nazywa 
się Państwowe Gospodarstwo 
Wodne Wody Polskie i tylko on 
jest gospodarzem takich terenów, 
a jego przepisy są nadrzędne - 
powiedziano nam w Urzędzie 
Miasta Zielonka.

Jak się dowiadujemy, anali-
zowane jest rozwiązanie, które 
może choć częściowo zaradzić 
problemowi - miasto mogłoby 
umieścić choć kilka latarni w 
pobliżu ścieżek. Nie na wale, na 
którym jest to bezsensownymi 
przepisami zakazane, ale na tyle 
blisko, aby pomagały osobom 
korzystającym z tej drogi po 
zmroku. Sprawa niby prosta, a 
trzeba niepotrzebnie kombino-
wać.                                          TS

Nowe ścieżki rowerowe wzdłuż rzeki Długiej przecinające całą Zielonkę to powód do dumy dla mia-
sta i atrakcja dla mieszkańców. Przy okazji jednak także przykład biurokratycznych absurdów, które 
wciąż w Polsce utrudniają realizację najprostszych udogodnień.

Świąteczne prezenty od starosty Adama Lubiaka i burmistrz Wołomina Elżbiety Radwan 

Przy wigilijnym stole w Klubie Seniora 
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Porady Księgowo-Prawne

Zmiany w umowach na czas 
określony

Ulgi i odliczenia PIT 2018

W związku z tym, że w 
dniu 22 listopada 2018 r. mi-
jają 33 miesiące od wejścia w 
życie regulacji prawnych zmie-
niających zasady zatrudniania 
pracowników na terminowe 
umowy o pracę, niektóre umo-
wy przekształcą się w umowy 
zawarte na czas nieokreślony. 

Od dnia 22 lutego 2016 r. o 
przekształceniu umowy zawar-
tej na czas określony w umowę 
bezterminową decydują dwa  
limity:
- liczba umów zawartych na 

czas określony (nie może być 
większa niż 3),

- łączny czas pracy wynikający z 
ww.  umów o pracę nie może 
przekraczać 33 miesięcy.  

Przykład:
Pracodawca zatrudnił pra-

cownika na podstawie umowy 
o pracę na czas określony od 
dnia 22.02.2016 do 31.12.2018 r.

Z dniem 22.11.2018 r. ww. 
umowa przekształca się z mocy 
prawa w umowę na czas nie-
określony (okres jej trwania 
przekracza 33 miesiące), je-
żeli zatem pracodawca będzie 
chciał rozwiązać ją za wypo-
wiedzeniem, to musi wskazać 
rzeczywiste, konkretne powody 
rozwiązania stosunku pracy.

Limitu czasowego i ilościo-
wego nie stosuje się do umów o 
pracę zawartych na czas okre-
ślony:
- w celu zastępstwa pracownika 

w czasie jego usprawiedliwio-
nej nieobecności w pracy,

- w celu wykonywania pracy o 
charakterze dorywczym lub 
sezonowym,

- w celu wykonywania pracy 
przez okres kadencji,

- w przypadku, gdy pracodawca 
wskaże obiektywne przyczy-
ny leżące po jego stronie.

(Stan prawny na dzień 
20.11.2018 r.)

Opracowała: 
Halina Raszka vel Rzepa 

Kancelaria 
Podatkowa Skłodowscy

https://sklodowscy.pl/aktualnosci/
warto-wiedziec/zmiany-w-
umowach-na-czas-okreslony

W związku ze zbliżają-
cym się końcem roku 2018 
przypominamy o ulgach i 
odliczeniach, które można 
uwzględnić w rozliczeniach 
rocznych. 

Z podatku dochodowego 
muszą rozliczać się zarówno 
osoby prowadzące działal-
ność gospodarczą, pracujący 
na etacie i zleceniobiorcy.

Terminy rozliczeń - 
31 stycznia PIT-28, 30 kwiet-
nia PIT-36, PIT-36L, PIT-37, 
PIT-38, PIT-39. 

Odliczenia od dochodu 
w 2018:

Ulga przysługująca oso-
bom oszczędzającym na IKZE

Wpłaty na IKZE, czyli 
indywidualne konto zabez-
pieczenia emerytalnego, w 
świetle obowiązującego pra-
wa podlegają odliczeniom. 
W roku podatkowym 2018 
wysokość kwoty możliwej do 
odliczenia wynosi 5331,60 zł. 
Do odliczenia konieczny jest 
dokument potwierdzający 
wartość zapłaconych lub po-
branych składek.

Ulga na rozwój i badania 
(dla osób prowadzących dzia-

łalność) obejmuje niektóre 
koszty ponoszone na dzia-
łalność twórczą obejmującą 
badania naukowe lub prace 
rozwojowe, podejmowaną w 
sposób systematyczny w celu 
zwiększenia zasobów wiedzy 
oraz wykorzystania zasobów 
wiedzy do tworzenia nowych 
zastosowań. Można odliczyć 
100% lub w szczególnych 
przypadkach 150% kosztów 
poniesionych na poszczegól-
ne wydatki kwalifikowane do 
ulgi. 

Wymaganym dokumen-
tem do rozliczenia tej ulgi jest 
ewidencja kosztów kwalifiko-
wanych oraz udowodnienie 
ich związku z projektem roz-
wojowym.

Składki ZUS – można od-
liczyć w wysokości należnych 
i zapłaconych składek w 2018 
roku.

Zwrot nienależnych świad-
czeń (kwota zwrotu łącznie z 
podatkiem) – jeśli nie były 
potrącone i wcześniej były 
opodatkowane. Wymaganym 
dokumentem jest dowód 
zwrotu świadczeń.

Ulga na leki, do zastoso-
wania w przypadku posiada-

nia zaświadczenia lekarskiego 
o konieczności stosowania 
leków. Maksymalne odlicze-
nie to koszt leków minus 100 
zł za m-c, należy posiadać 
dokumenty potwierdzające 
wydatek.

Ulga na sprzęt rehabilita-
cyjny – do wysokości ponie-
sionych wydatków. Konieczne 
jest posiadanie orzeczenia o 
niepełnosprawności i dowodu 
poniesienia wydatku.

Ulga na samochód - limit 
2280 zł, konieczne jest orze-
czenie o niepełnosprawności 
(od 2018 r. bez konieczności 
wskazania I i II grupy). Ko-
nieczne jest posiadanie sa-
mochodu we własności bądź 
współwłasności i skierowanie 
na zabiegi.

Darowizny kościelne, or-
ganizacje społeczne, krwio-
dawcy – limit 6% dochodu 
podatnika. Dokumentami 
wymaganymi są potwierdze-
nia wpłat, potwierdzenie sta-
cji krwiodawstwa. Darowizny 
są sumowane i ich suma nie 
może przekroczyć 6% docho-
du.

Internet, do odliczenia 
kwota 760 zł nie więcej niż 

poniesione wydatki, tylko 
dwa bezpośrednio następują-
ce po sobie lata. Wymagany 
dokument to np. faktura. 

Odliczenia od podatku
Składki zdrowotne należ-

ne i zapłacone lub pobrane w 
2018. Można odliczyć 7,75% 
podstawy, a nie 9%, które pła-
cimy.

Ulga prorodzinna - 1112,04 
zł/ rok na 1 dziecko - warunek 
dochodów: 1112,04 zł/rok na 2 
dziecko, 2000,04 zł na 3 dziec-
ko, 2700 zł na 4 i kolejne dziec-
ko. Ulga na dziecko przysłu-
guje rodzicom, opiekunom 
prawnym mieszkającym z 
dzieckiem lub rodzicom za-
stępczym, którzy składają 
zeznanie podatkowe na for-
mularzu PIT-36 bądź PIT-37. 
Ulga nie dotyczy osób rozli-
czających się wg karty podat-
kowej, stawki zryczałtowanej 
lub opodatkowanych podat-
kiem liniowym. Odliczenie 
przysługuje na każde dziecko, 

które nie ukończyło 18 roku 
życia oraz na dziecko niepeł-
nosprawne, otrzymujące rentę 
socjalną lub dodatek pielę-
gnacyjny. Ulga prorodzinna 
przysługuje także na dziecko 
do 25 lat, w przypadku, gdy 
kontynuuje naukę (również 
po za granicami kraju), a jego 
dochód nie przekracza sumy 
3089 zł. W ramach tej kwoty 
nie mieści się renta rodzinna. 
Ulga prorodzinna przysługuje 
za każdy miesiąc sprawowanej 
władzy rodzicielskiej i wyno-
si miesięcznie 92,67 zł, jeśli 
przychody rodziców lub opie-
kunów pozostających w mał-
żeństwie nie przekraczają w 
roku podatkowym 112 tys. zł.

Za pracę za granicą (abo-
licyjna) - limitem jest kwota 
podatku z zagranicy. Doku-
mentem wymaganym jest 
dokument z zagranicy odpo-
wiednik naszego PIT 11.

Od 2019 roku pojawi się 
nowa ulga termoizolacyjna 
- ocieplenie domu. Podatni-

cy będący właścicielami lub 
współwłaścicielami budynku 
mieszkalnego jednorodzin-
nego mają prawo do ulgi po-
datkowej w PIT-36, PIT-37, 
PIT-36L lub PIT-28. Przysłu-
guje ona jako odliczenie od 
dochodu wydatków na termo-
modernizację budynków jed-
norodzinnych. Łączna kwota 
odliczenia nie może przekra-
czać 53  000,00 złotych. Wy-
datki muszą się zamknąć w 
ciągu trzech lat od końca roku 
w którym poniesiono pierw-
szy wydatek. Wydatki muszą 
być udokumentowane faktu-
rami VAT.

Opracowała: 
Urszula Jastrzębska

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

https://sklodowscy.pl/aktual-
nosci/warto-wiedziec/ulgi-i-
-odliczenia-pit-2018

Stypendia dla najlepszych

Burmistrz Małgorzata Zyśk z jedną ze stypendystek, Heleną Wałachowską oraz kierownikiem Refe-
ratu Oświaty i Polityki Społecznej, Ewą Wiśniewską  

5 grudnia odbyła się 
uroczystość, podczas której 
wręczone zostały stypendia 
najlepszym uczniom ząbkow-
skich szkół za wybitne osią-
gnięcia w nauce oraz w dzia-
łalności artystycznej, w roku 
szkolnym 2017/2018. 

W tym roku stypendia zo-
stały przyznane Paulinie Pie-

karczyk i Helenie Wałachow-
skiej. 

W tym miłym wydarze-
niu uczestniczyli: burmistrz 
miasta Ząbki Małgorzata 
Zyśk wraz z zastępcą Woj-
ciechem Gutem, a także Kie-
rownik Referatu Oświaty i 
Polityki Społecznej, Ewa Wi-
śniewska. 

Serdecznie gratulujemy 
laureatkom!

A już dzisiaj za przed-
stawicielami urzędu mia-
sta zachęcamy ząbkowskich 
uczniów szkół ponadpodsta-
wowych do aplikowania o sty-
pendium w następnym roku 
szkolnym. 

Red.
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Potrzebujesz ciepła? 
Weź sobie ubranie. Chcesz 
pomóc? Zostaw coś na 
wieszaku!

Po raz kolejny stowa-
rzyszenie Wymiana Ciepła 
przy współpracy z Urzę-
dem Dzielnicy Rembertów 
zorganizowało tę pożytecz-
ną akcję. Przed wejściem 
głównym do rembertow-
skiego ratusza stoi wieszak, 
na którym każdy może 
powiesić niepotrzebny 
płaszcz, kurtkę czy sweter. 
Można zostawić również 
buty, czapki, szaliki, ręka-
wiczki, wszystkie rozmiary 
– także dziecięce.

Jak zapewniają orga-
nizatorzy - idea jest tak 
prosta, że prościej się nie 
da! Należy powiesić ciepłe 
ubranie, jedną rzecz na po-
czątek… Pozwolić, by ubrań 
przybywało, by potrzebują-
cy bez skrępowania brali to, 
czego potrzebują. To działa. 
To dzieje się samo.

Wszystkich zaintere-
sowanych odsyłamy na FB 
stowarzyszenia Wymiana 
Ciepła.                             red.

WYMIANA CIEPŁA 
w Rembertowie

Powiatowe spotkanie wigilijne
W przedświąteczny wtorek, 

18 grudnia, w Fabryczce przy 
ul. Orwida w Wołominie, odby-
ło się powiatowe spotkanie wi-
gilijne.

Uczestniczyli w nim samo-
rządowcy, przedstawiciele du-
chowieństwa oraz instytucji 
działających na terenie powiatu 
wołomińskiego.

Życzenia świąteczno-nowo-
roczne w imieniu władz powiatu 
złożył wszystkim obecnym sta-
rosta Adam Lubiak oraz prze-
wodniczący Rady Powiatu Wo-
łomińskiego Robert Perkowski. 
Do życzeń przyłączył się rów-
nież obecny na wigilijnym spo-
tkaniu poseł Piotr Uściński. 

Oprawę artystyczną zapew-
nili uczniowie Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Radzy-
minie, którzy zaprezentowali 
piękne bożonarodzeniowe wi-
dowisko. Jak przystało na 100. 
rocznicę odzyskania przez Pol-
skę niepodległości, nawiązywa-
ło ono do najważniejszych dat 
naszej historii.

Młodzi artyści, ich opie-
kunowie oraz dyrektor szko-
ły, pani Urszula Zimińska, na-
grodzeni zostali zasłużonymi, 
gromkimi brawami. 

US

Władze Powiatu Wołomińskiego w towarzystwie przedstawicieli duchowieństwa 
złożyły życzenia świąteczno-noworoczne

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Radzyminie Urszula Zimińska z mło-
dymi artystami i ich opiekunkami

Gospodarze uroczystości oraz goście w skupieniu i zadumie obejrzeli widowisko
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PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Zatrudnię kierowcę kat C, Marki  

723 260 014
• Zatrudnię operatora koparki Marki 

723 260 014
• Zatrudnię doświadczoną krawcową 

do szycia firan i zasłon. Rembertów. 
Tel. 606 627 359

• Zatrudnię lakiernika w warsztacie sa-
mochodowym w Radzyminie. Tel. 735 
955 396, 512 732 012

SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

MOTORYZACJA

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

Zakład mięsny MALINA w Lipce 
nawiąże  współpracę z placówkami 

handlowymi.  Tel.  516 514 214

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

CzarLi Auto
Warsztat samochodowy. Lakiernictwo, 

blacharstwo, polerowanie, wulkanizacja.  
Radzymin, ul. Jana Pawła II 64d 

Dominik: tel. 735 955 396, 
Sebastian: tel. 512 732 012

TARTAK
Nadma, Jaworówka 44

Tel. 514 202 038, 882 840 184
Drewno opałowe, kominkowe, 

brykiet, pelet. 
Tarcica, deska, szalówka.Transport.

www.opaltartaknadma.pl

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

• Naprawa pralek, zmywarek. I Jakóbowski, 
Wołomin, ul. Nowa 2. Tel. (22) 787 77 50, 
603 116 778

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 14.00

www.komisukrysi.pl

Promocja!   do 
40%

Meble 
wielkogabarytowe

Bibeloty
  do 

30%

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. 
Tłuszcz, ul. Warszawska 3
tel. 509 362 655 

Święta Bożego Narodzenia należą do najważniejszych świąt Polaków. Pragniemy za-
tem przeżyć je jak najpiękniej w gronie najbliższych, kultywując staropolskie obyczaje, 
smakując tradycyjnych potraw.

W oczekiwaniu na ten magiczny czas Miasto Ząbki oraz Stowarzyszenie „Bazar Ząb-
ki” zorganizowały VI JARMARK BOŻONARODZENIOWY, który odbędzie się na Bazarku 
Miejskim w Ząbkach w dniach od 20 do 24 grudnia br. 

Głównym założeniem Jarmarku jest pielęgnowanie polskich tradycji związanych z tymi 
magicznymi świętami. Czas jest doskonały, bowiem podczas robienia świątecznych zakupów 
na Bazarku Miejskim możemy dokupić niezbędne dekoracje i poczuć niesamowity klimat 
zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.

Podczas kiermaszu będzie można nabyć produkty i wyroby rękodzielników, artystów, 
rzemieślników, wytwórców produktów regionalnych oraz kół gospodyń wiejskich.

VI JARMARK 
BOŻONARODZENIOWY 

w Ząbkach



OSIEDLE PROMIENNA W MARKACH

Przyjdź i zapoznaj się
z naszą ofertą Promienna III

Promienna I i II - wszystkie mieszkania sprzedane! Dziękujemy za zaufanie.
Promienna III - w budowie
Szeroki wybór mieszkań z tarasem, 
balkonem/balkonami, ogródkami lokatorskimi 

Triumfatorami poszczegól-
nych kategorii zostali: Kamila 
Wołujewicz, Maja Molska, Hania 
Kozłowska, Marcelina Świerżew-
ska, Maja Kwiatkowska, Gabrysia 
Majewska, Julia Kłosińska, Jan 
Jurko, Oliwier Hys, Nikodem i 
Igor Gawrysiuk, Kuba Brzezik, 
Jan Banaś, Cezary Chodnicki, 
Szymon Marzoch, Maks Rut-
kowski, Antek Gręda, Igor Piór-
kowski, Jakub Wyszomierski, 
Franek Prędota, Mieszko Har-
was, Olaf Bochiński oraz Janek 
Mróz.

Podczas technicznych poka-
zów kata rodzinnego doskonale 
zaprezentowali się: Weronika, 
Urszula, Adam i Hubert Deptu-
łowie, Kuba i Bogdan Malinow-
scy, Maks, Mikołaj i Michał Zach 
oraz Katarzyna i Andrzej Wierz-
biccy. Pomoc organizacyjną dla 
turnieju zapewniły: CEWIK, 
COMM. ART, BR MONIKI 

Worek medali od św. Mikołaja
Trenerzy KSW KYOKUSHIN, przy współpracy z Powiatem Wołomińskim i Urzędem Miasta Zielonka, zorganizowali 15 grudnia X Mikołajkowy KYOKUSHIN Cup. Podczas oficjalnego otwarcia 
obecny był burmistrz miasta Zielonka Kamil Iwandowski, który wręczył młodym zawodnikom nagrody i słodkości. Wyśmienitą niespodzianką dla wszystkich dzieci była obecność św. Mikołaja z 
workiem medali na zakończenie turnieju.

ZACH, BIESIADOWO ZĄBKI, 
PHOTO OLGA oraz KALINKA. 
Więcej informacji i zdjęcia z tur-
nieju na www.kswkyokushin.pl

KSW KYOKUSHIN

link do filmu promującego 
nagranego z Turnieju: https://
youtu.be/2u82jH0_9kc

Burmistrz Kamil Iwandowski wręczył młodym zawodnikom nagrody i słodkości


